
 

 

 

 

 

 

 

 

Pályázat Alakuló Küldöttgyűlésre 

Ellenőrző bizottsági tag 

 

Bemutatkozás 

 Sziasztok, Tokai Tamás vagyok, az Ellenőrző Bizottság jelenlegi elnöke, földrajz-

történelem szakos tanárképzési hallgató. 2002-ben születtem Budapesten, gyermekkoromat 

Albertirsán nevelkedve töltöttem, majd gimnáziumtól kezdve ismét Budapestre jártam a XIV. 

Kerületi Teleki Blanka Gimnáziumba. Innen nyertem felvételt 2021-ben az ELTE-re, ahol még 

ebben az évben megkezdtem tanulmányaimat. 

 

Tapasztalatok és Motiváció  

Egyetemi pályafutásom elejétől kezdve foglalkoztatott a Hallgatói Önkormányzat 

tevékenysége és az a szerep, amit az érdekképviselet szempontjából végez az egyetemen. Ezek 

miatt is jelentkeztem többször mentornak, valamint voltam küldöttgyűlési póttag és képviselő 

is, 2024.01.16-tól kezdve pedig ellenőrző bizottsági tagként, majd 03.12-től kezdve a bizottság 

elnökeként tevékenykedtem, amit a 2024/25-ös ciklusban is folytattam. Úgy gondolom az a 

szerep, amelyet az EB betölt kiemelkedően fontos az Önkormányzat életében, hiszen a 

szabályos és átlátható működés nem csak a tisztségviselők és az önkormányzati testületek 

tevékenységének szempontjából meghatározó, hanem lényeges ahhoz, hogy a hallgatók 

átlássák az itt zajló folyamatokat és könnyebben, mélyebb belátással tudjanak hozzánk fordulni 

vagy épp nagyobb lelkesedéssel kapcsolódjanak bele ők is a HÖK munkájába.  

Terveim szerint a 2025/26-os ciklusban utoljára pályázom meg ezt a tisztséget, így egy egyéb 

motivációval is rendelkezem, ami befolyásolja terveimet a ciklusban. Szeretném felkészíteni a 

bizottság leendő elnökét lehető legjobb tudásom szerint a majd előtte álló feladatokra. 

 



Tervek, elképzelések  

Mint említettem, terveim szerint ez az utolsó ciklusom tisztségviselőként, ezért a 

legfontosabbnak azt tartom, hogy a bizottság új tagjait felkészítsem a jövőre, minden 

tapasztalatomat és gondolatom átadjam. Ha minden igaz a bizottság idén is két új taggal fog 

kiegészülni, ezért kiemelten szeretném majd őket bevonni minden munkába, amit elnöki 

tisztségemmel látok el, és szeretném, ha a ciklus folyamán az eddig elsajátított gondolkodási 

formákat és gyakorlatokat, melyeket én is elődeimtől vettem át sikeren áttudnám adni. 

Ezzel nem kizárólagosan kapcsolatos, hogy idén szeretném befejezni az Ellenőrző Bizottság 

saját kisokosát. Ez a dokumentum már régebben lett elkezdve, és a célja, hogy a bizottság tajgait 

minden olyan esetre és gyakorlatra felkészítse, amely nem biztos, hogy a szabályokban leírt 

feladatkörök alapján egyértelmű. Célom ezt a dokumentumot teljesen elkészíteni, aktualizálni 

- amely a jelenleg zajló EHÖK Alapszabályozási folyamatok miatt többször is megfog történni 

- és a bizottság összes jövőbeni tagjának rendelkezésére bocsátani. 

Legjobb tudásom szerint az idei ciklusban sikeres megválasztásuk esetén sok új tisztségviselő 

lesz. Szeretném, ha az EB tudna nekik segíteni azokban az újdonságokban, ami az 

Önkormányzat szabályzati miatt érinti őket. Terveim szerint segíteni szeretnék nekik az újfajta 

bizottságok sikeres működtetésében, de minden más működési kérdésben is, amivel esetleg 

megkeresnének. 

Ha minden igaz az őszi szorgalmi időszakra megfog történni az EHÖK Alapszabályának 

módosítási. Ennek legjobb tudásom szerint lesznek a kari Önkormányzatot is értintő részei. A 

célom az, hogy segítsem a tisztségviselőket és képviselőket az esetleges ránk is vonatkozó 

változások adaptálásában, saját szabályzataink frissítésében. 

Nyáron véget ér Hegedűs Dávid EHÖK EB elnök tisztségviselői munkája, amennyiben 

megválasztásra kerülök, és újra megbíznak az Ellenőrző Bizottság elnöki pozíciójával, 

szeretném legjobb tudásom szerint segíteni Dávid utódjának és az egész EHÖK EB-nek a 

munkáját az új ciklusban. 

Mindemellett a TKK HÖK-nek is új elnöke és elnökhelyettese lesz szeptembertől. A többi új 

(és régi) tisztségviselő mellett az ő munkájukat is szeretném azzal támogatni, hogy legjobb 

tudásunk szerint megpróbálunk segíteni nekik átlátni, hogy a szabályok hogyan vonatkoznak 

rájuk és hogyan tudnak az ezek nyújtotta keretek között dolgozni. 

Mindezek mellett nem tudható még, hogy idén milyen szabályossági változások, állásfoglalási 

vagy kivizsgálási kérések történhetnek a cikluson belül, így továbbra is egyik legfontosabb 

feladatomnak és célomnak a következő időszakra a Küldöttgyűlés, a tisztségviselők és 

különböző bizottságok tagjainak folyamatos támogatását és tájékoztatását, valamint az 

Ellenőrző Bizottság operatív működésének sikeres fenntartását tartom. 

 

 

 



Zárszó 

Köszönöm mindenkinek az eddigi is remélhetőleg jövőben felálló közös munkát! 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat, ha bármilyen kérdésed volna, keress bizalommal. 

 

Kelt: Budapest, 2025.05.27. 

Tokai Tamás 

tokaitamas@student.elte.hu 

+36307366280 
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